
Grundejerforenings bestyrelsesmøde d. 06-11-23 

Tilstede: Jonas, Tina, Steen, Jens Ole og Jesper 

1. Godkendelses af ref fra sidst 
a. Godkendt. 

2. Opfølgning på vejarbejde 
a. Munck har været her over et par dage. Der er ikke kommet kommentarer eKerfølgende og 

vi forventer, at det derfor er i orden. 
3. Opfølgning på sLer 

a. Bestyrelsen har været rundt med sedler i postkasserne for ca. tre uger siden. Der er 
kommet enkelte Llbagemeldinger og forundringer. Alle er snakket med. Vi forventer at alle 
eKerlever hensLllingen og tager det eKerfølgende enkeltvis hvis den ikke eKerkommes. 

4. Vejbump 
a. Der er komme et Llbud med vejbump. Der bliver stadig kørt med knallert på sLerne men 

det opleves ikke som der køres uansvarligt og for stærkt lige for Lden. Hvis der ikke kommer 
en henvendelse på det, gør vi ikke mere. Vi undersøger dog muligheden for at udskiKe 
reflekserne Ll en mere permanent løsning.  

b. Det opleves at hasLgheden på stamvejene er for høj. I første omgang hensLller vi Ll at alle 
beboere i området tænker over hasLgheden på vores fælles veje. 

5. Boldbane 
a. Tiden for at lave plæne er ikke lige nu. Derfor indhentes der Llbud fra et par stykker inklusiv 

vores egen nuværende gartner Ll opstart i foråret. 
6. Tilbud fra ny gartner 

a. Vi beholder ind Ll videre den eksisterende aKale, da vi er Llfredse med både pris og 
kvalitet. 

7. Krat på legeplads 
a. Der er ifølge gartner lavet aKale om at bevoksningen ned mod naboen beskæres når 

bladene falder af. EKerfølgende fælles de Llbageværende træer. 
8. Vendepladser 

a. Vi undersøger muligheden for at udskiKe belægningen på vendepladserne med samme 
belægning som ”natursLerne” i Skovby Nygaard i stedet for fliser. De[e kan også have en 
afgørende betydning for pris. Løsningen skal selvfølgeligt være holdbar i forhold Ll kørsel og 
vintervedligehold. Når denne mulighed er undersøgt, forventer vi eKerfølgende at 
udarbejde minimum to modeller Ll fremlæggelse på generalforsamlingen og eKerfølgende 
igangsat en plan for fremLden. 

9. KommunikaLon 
a. Vi opre[er en messengertråd Ll hurLgere kommunikaLon bestyrelsen imellem. 

10. Generalforsamling 
a. D. 18-3-24 

11. Næste møde 
a. 26-2-24 

12. Evt 
a. Intet at bere[e. 

 


